



JUN-AIR EXCLUSIVE

- 1.五星臻享 • 移动的水上博物馆**
融山水、人文与互动于一体。
- 2.声音邮局 • 寄给未来的自己**
录江声，寄明信片，留思念。
- 3.航运博物馆 • 长江文明长廊**
看古今船舶，解读长江文明。
- 4.舌尖上的长江史诗**
特邀非遗传承人主理“峡江盛宴”
- 5.亲子时光舱 • 长江童年计划**
挖古道、建水文站、帐篷故事会。
- 6.夜航演艺 • 千年一梦**
每晚沉浸演出，让游客重温回忆。



“行业首创年代怀旧游轮 • 独家打造沉浸式情境演艺体验行程 • 一场身心震撼的时光之旅”



Website



Facebook



+65 8181 7454
+65 6535 5688
WWW.JUNAIRTRAVEL.COM.SG
101 UPPER CROSS STREET #B1-10/11
PEOPLE'S PARK CENTRE SINGAPORE 058257
TA00671 COMPANY & GST REY.NO: 198901122H

Tour Code: JA-CQSXJ8

经典独家体验

★《金佛山风景名胜区》 Jinpo Mountain Scenic Area

云海环绕的天然氧吧，四季皆美景，享高山清凉与自然之美。
A cloud-surrounded natural oxygen bar, beautiful year-round, offering cool mountains and pure nature.

★《重庆网红打卡景点》 Chongqing's Popular Photo Spots

观音桥购物潮流，洪崖洞灯火辉煌，七彩巷与磁器口！
Shop the trends at Guanyinqiao, marvel at Hongyadong's dazzling lights, and explore Qicai Lane and Ciqikou!

★《长江记忆豪华游轮》 Yangtze River Memory Luxury Cruise

一场亲身体验长江三峡历史巨变的时代之旅
一场定制打造的身心沉浸式主题之旅。

An immersive journey to experience the historic transformation of the Yangtze Three Gorges.

轮船功能设施：私享甲板、明珠歌舞厅、公共露天泳池、
艺文阅览室、和平贵宾酒廊、芳华美妆发廊、记忆邮局
健力美健身中心、江峡电影院、长江航运文化展厅...



行程亮点 HIGHLIGHTS

● 长江记忆游轮

YANGTZE MEMORY CRUISE

丰都鬼城景区 Fengdu Ghost City Scenic Area

白帝城 Baidi City

夔门 Kuei Gate

小三峡景区 Little Three Gorges Scenic Area

小小三峡 Mini Three Gorges

三峡大坝 Three Gorges Dam

● 金佛山风景名胜区

JINFO MOUNTAIN SCENIC AREA

● 重庆 CHONGQING

磁器口古镇 Ciqikou Ancient Town

七彩巷 Qicai Lane

观音桥步行街 Guanyinqiao Pedestrian Street

李子坝轻轨穿楼 Liziba Light Rail Through Building

鹅岭二厂 Eling No.2 Factory

魁星楼街 Kuixinglou Street

来福士广场 Raffles City Chongqing

解放碑步行街 Jiefangbei Pedestrian Street

洪崖洞 Hongyadong

下浩里老街 Xiahaoli Old Street

龙门浩老街 Longmenhao Old Street



特色美食 SPECIAL MEAL

B早:6 / L午:5 / D晚:5

● 渝菜风味 Yu Cuisine Flavor

● 川菜风味 Sichuan Cuisine Flavor



酒店住宿 HOTEL

● 全程入住豪华 5★星级酒店

Local 5 star hotels throughout the trip

● 全程入住3晚豪华5★星级游轮

A 3-night luxury 5-star cruise

D1

新加坡 - 重庆

宿: 重庆·两江假日酒店或同级5★

- 集合于新加坡樟宜国际机场，搭乘前往**重庆市**。乘风破浪，看重庆立体山城与江河交融的魅力！抵达**重庆江北国际机场**后，专业导游接机，前往酒店，办理入住手续。在酒店充分休息，调整状态，为接下来的精彩行程做好准备！

D2

重庆 - 金佛山

餐:早/午/晚 宿: 金佛山·山顶假日酒店或同级5★

- **游览磁器口古镇/七彩巷/观音桥步行街：**早餐后，乘车前往游览【**磁器口古镇**】是中国历史文化名街，始建于宋代，拥有“一江两溪三山四街”的独特地貌，形成天然良港，是嘉陵江边重要的水陆码头。曾经“白日里千人拱手，入夜后万盏明灯”繁盛一时。一条石板路，千年磁器口，是重庆古城的缩影和象征，被赞誉为“小重庆”。其中各种传统表演项目和各种传统小吃、茶馆等。之后游览【**七彩巷**】通过艺术改造焕发新生，保留部分原生居民生活痕迹，形成“过去与现在”的时空交错感。巷内墙面布满高饱和度的色彩碰撞，搭配萌宠涂鸦，形成强烈的童话世界既视感，以其五彩缤纷的墙面艺术和童话氛围吸引游客。接着晚餐后前往【**观音桥步行街**】是重庆最繁华的商业街之一，也是购物、美食和休闲的热门去处。这里汇聚了各类品牌商铺、特色餐饮和大型购物中心，同时拥有浓厚的都市气息与时尚氛围。之后驱车前往金佛山，入住酒店休息。

D3

金佛山风景名胜区 - 重庆 - 三峡游轮

餐:早/午/晚 宿: 长江记忆·豪华游轮或同级5★

- **游览金佛山风景名胜区/李子坝轻轨穿楼/鹅岭二厂/魁星楼街/来福士广场/解放碑步行街/洪崖洞/登船-豪华游轮：**早餐后，乘车前往游览【**金佛山风景名胜区**】是中国著名的自然风景名胜区和国家级自然保护区。这里山势雄伟，峰峦叠翠，森林覆盖率高，是天然的氧吧和避暑胜地。景区内丰富的自然景观，包括高山草甸、原始森林、瀑布群和奇石怪峰。春季杜鹃盛开、夏季避暑清凉、秋季红叶如火、冬季白雪皑皑，每个季节都有独特的美景。游览【**李子坝穿楼轻轨**】位于重庆轨道交通2号线的李子坝轻轨站是国内第一座与商住楼共建共存的跨座式单轨高架站，每天吸引世界各地朋友前来打卡留念，等到单轨列车经过时张嘴，利用错位效应，单轨像是被吃进嘴里一般，很是好玩有趣。游览【**鹅岭二厂**】由原重庆印制二厂旧址改造而成，是集文化创意、艺术展览、特色餐饮与休闲体验于一体的文创园区。游览【**魁星楼街**】一楼其实是22楼！“你以为你是1楼，其实你在22楼”这句话生动地诠释了重庆魁星楼的魔幻特色。参观【**来福士广场**】是重庆极具代表性的城市地标之一。项目由国际知名建筑师设计，以“朝天扬帆”为灵感，外形宛如扬帆起航的巨轮，与长江、嘉陵江交汇的壮阔景观相呼应。游览【**解放碑步行街**】位于重庆市渝中区商业区中心，是重庆十大文化符号之一，是抗战胜利和重庆解封的历史见证。【**洪崖洞**】以具巴渝传统建筑特色的“吊脚楼”风貌为主体，依山就势，沿江而建是解放碑的会客厅。在夜晚灯光亮起时，灯火辉煌、流光溢彩，呈现出梦幻般的美景，因此被誉为“现实版千与千寻”。吸引了无数游客前来观赏和拍照。晚餐后(或根据具体安排在游轮上用餐)，登上朝天门码头的游轮，享受舒适夜宿船上的体验。**16:00-20:30**登船，办理入住。**19:30-20:30**长江记忆欢迎歌会。游轮离港，晚上**20:00-21:30**安全说明会游轮启航。

D4 三峡游轮之旅

餐:早/午/晚 宿: 长江记忆·豪华游轮或同级5★

- **07:00-08:00**中西餐厅享用各式丰盛自助早餐，开启美好一天。**08:30-11:30**上岸游览【**丰都鬼城**】位于重庆市丰都县长江北岸，是中国著名的民俗文化景区，以“阴曹地府”文化闻名。景区始建于东汉时期，融合儒、道、佛三教文化，形成独特的民间信仰体系和建筑风格。景区内**奈何桥、鬼门关、黄泉路**等特色景点，通过雕塑、庙宇与故事传说，生动展现中国传统神话中的“阴间世界”文化内涵。
- 12:00-13:00**回游轮享用自助午餐，稍作休整。**14:00-16:00**参与船长欢迎酒会，在江景相伴下结识同行伙伴，开启轻松社交时刻。**18:00-19:30**享用自助晚餐。

D5 三峡游轮之旅

餐:早/午/晚 宿: 长江记忆·豪华游轮或同级5★

- **07:00-08:00**中西餐厅享用各式丰盛自助早餐，开启美好一天。**08:00-11:30**前往游览【**白帝城**】位于重庆市奉节县长江北岸，地处瞿塘峡口，是三峡著名的人文历史胜地之一。因西汉末年公孙述在此建城称“白帝”而得名，历史悠久，文化底蕴深厚。**11:30**邮轮航行至【**夔门**】船观“夔门天下雄”的壮丽景致，打卡人民币 10 元背面图案原型。
- 12:00-13:00**回游轮享用自助午餐，稍作休整。
- 14:00-18:00** 换乘游船前往【**小三峡**】观光，沿途可欣赏两岸峭壁风光，船上提供背篓茶歇，在山水间惬意品茗。随后换小船游览【**小小三峡**】峡谷更显幽深，水质清澈见底，可近距离感受大自然的原始之美。**18:30-19:30** 享用自助晚餐后，在邮轮上欣赏长江夜景。**20:00** 欣赏船上表演。

D6 三峡游轮 - 宜昌 重庆

餐:早/午/晚 宿: 重庆·两江假日酒店或同级5★

- **离船-豪华游轮/游览下浩里老街/龙门浩老街:**
07:00-08:00中西餐厅享用各式丰盛自助早餐，开启美好一天。同时参与“覆船欢送环节”与同行伙伴共唱《朋友》，留下旅途回忆。**08:00-08:30**上岸游览【**三峡大坝**】位于湖北省宜昌市，是世界规模最大的水利枢纽工程之一，也是长江三峡工程的核心部分。大坝集防洪、发电、航运和水资源调度于一体，对长江流域的防洪安全和清洁能源供应具有重要意义。**12:00**办理离船手续。午餐后，乘动车返回重庆，前往游览【**下浩里老街**】这里依山而建，石阶层叠，青砖灰瓦与老式吊脚楼交错分布，展现出浓厚的重庆老街韵味。街区融合了历史文化、艺术创意与特色餐饮，既保留了原有的生活气息，也融入了现代文创元素。漫步其间，可远眺长江与渝中半岛天际线，感受老重庆的烟火气与山城独有的立体风貌。游览【**龙门**

- **浩老街】**位于重庆市南岸区长江沿岸，是一条历史悠久的文化街区。这里保留了老重庆的建筑风格，如吊脚楼、青砖灰瓦的民居和石板街道，同时融合了抗战历史遗迹和开埠文化印记。

D7 重庆 - 新加坡

餐:早

- **自由活动:** 早餐后，自由活动至送机时间前，后由专业导游送机，乘车前往**重庆江北国际机场**，搭乘豪华客机返回美丽的家园新加坡。结束美好且浪漫的重庆之旅!!!

D8 抵达 - 新加坡

备注:

保证自费 (500RMB) 人人参加:

重庆两江游船观夜景 + 城上天幕高空观景 + 丰都鬼城往返索道

团费不含: 小费 (30 人民币*7天=210人民币/人);

不含签证费、不含个人旅游保险。

Tips



重庆-宜昌4天3晚游



D1 Singapore - Chongqing

HTL: River & Holiday Hotel ChongQing or similar 5★

- Gather at **Singapore Changi International Airport** and take a flight to **Chongqing**. Ride the waves and experience the unique charm of this mountainous city, where rivers and urban landscapes blend in spectacular harmony. Upon arrival at **Chongqing Jiangbei International Airport**, you will be warmly welcomed by our professional tour guide and transferred to your hotel for check-in. Enjoy a good rest at the hotel and refresh yourself, getting ready for the exciting journey ahead!

D2 Chongqing - Jinfo Mountain

Meal : B/L/D HTL: Jinfo Mountain Holiday Hotel or similar 5★

- **Visit Ciqikou Ancient Town / Qicai Lane / Guanyinqiao Pedestrian Street:** After breakfast, visit **Ciqikou Ancient Town**, a historic cultural street dating back to the Song Dynasty. Once a prosperous riverside port, it is known as “Little Chongqing” and features traditional architecture, folk performances, teahouses, and local snacks. Continue to **Qicai Lane**, a creatively revitalized alley filled with vibrant murals and colorful wall art, blending traces of old neighborhood life with a lively, fairy-tale atmosphere. After dinner, explore **Guanyinqiao Pedestrian Street**, one of Chongqing’s busiest commercial hubs, popular for shopping, dining, and its dynamic modern vibe. Later, transfer to Jinfo Mountain and check in to your hotel for rest.

D3 Jinfo Mt. - Chongqing - Three Gorges Cruise

Meal : B/L/D HTL: Yangtze Memory Luxury 5★ Cruise

- **Visit Jinfo Mountain Scenic Area / Liziba Light Rail Through Building / Eling No.2 Factory / Kuixinglou Street / Raffles City / Jiefangbei Pedestrian Street / Hongyadong / Board Luxury Cruise:** After breakfast, drive to **Jinfo Mountain Scenic Area**, a national nature reserve known for its majestic peaks, forests, waterfalls, alpine meadows, and seasonal beauty. Visit the famous **Liziba Light Rail Station (Line 2)**, where the monorail passes through a residential building — a unique Chongqing landmark. Explore **Eling No.2 Factory**, a former printing factory transformed into a creative cultural park with art spaces, cafés, and shops. Stop at **Kuixinglou Street**, famous for its “1st floor is actually the 22nd floor” magical 3D city layout. Visit **Raffles City Chongqing**, an iconic riverside landmark inspired by sailing ships at the confluence of the Yangtze and Jialing Rivers. Stroll along **Jiefangbei Pedestrian Street**, a historic commercial center and cultural symbol of Chongqing, then admire **Hongyadong**, known for its traditional stilted buildings and dazzling night views, often called the real-life “Spirited Away.” After dinner (onshore or onboard), board a luxury cruise at Chaotianmen Wharf. 16:00–20:30 Check-in and embarkation 19:30–20:30 Welcome party “Memory of the Yangtze” 20:00–21:30 Safety briefing and cruise departure.

D4 Three Gorges Cruise

Meal : B/L/D HTL: Yangtze Memory Luxury 5★ Cruise

- 07:00–08:00 Enjoy a rich buffet breakfast (Chinese and Western) to start the day. 08:30–11:30 Go ashore to visit **Fengdu Ghost City**, located on the north bank of the Yangtze River in Fengdu County, Chongqing. Founded in the Eastern Han Dynasty, it blends Confucianism, Taoism, and Buddhism, featuring unique folk beliefs and architecture. Key sights include **Naihe Bridge**, **Ghost**

- **Gate Pass**, and **Huangquan Road**, bringing to life traditional Chinese “underworld” culture through sculptures, temples, and legends. 12:00–13:00 Return to the cruise for a buffet lunch and rest. 14:00–16:00 Attend the Captain’s welcome cocktail party, enjoy riverside views, and meet fellow travelers. 18:00–19:30 Enjoy a buffet dinner.

D5 Three Gorges Cruise

Meal : B/L/D HTL: Yangtze Memory Luxury 5★ Cruise

- 07:00–08:00 Enjoy a hearty buffet breakfast (Chinese and Western) to start the day. 08:00–11:30 Visit **Baidi City**, located on the north bank of the Yangtze River in Fengjie County, Chongqing, at the entrance of Qutang Gorge. A historic site founded by Gongsun Shu in the late Western Han Dynasty, it is rich in cultural heritage. 11:30 Cruise to **Kuimen**, enjoying the majestic scenery of “Kuimen, the Mightiest in the World,” and see the inspiration for the 10 RMB note reverse design. 12:00–13:00 Return to the cruise for a buffet lunch and rest. 14:00–18:00 Transfer to a sightseeing boat for **Little Three Gorges**, admiring steep cliffs along the river. Enjoy a basket tea break on board while soaking in the scenery. Then take a smaller boat to explore the **Mini Three Gorges**, with clear waters and deep, secluded valleys, experiencing nature up close. 18:30–19:30 Buffet dinner on board, followed by enjoying the Yangtze River night view. 20:00 Watch onboard entertainment performances.

D6 Three Gorges Cruise - Yichang 🚄 Chongqing

Meal : B/L/D HTL: River & Holiday Hotel ChongQing or similar 5★

- **Disembark from Luxury Cruise / Visit Xiahaoli Old Street & Longmenhao Old Street:** 07:00–08:00 Enjoy a buffet breakfast (Chinese and Western) and join the “Capsized Boat Farewell” singing of “Friends” with fellow travelers. 08:00–08:30 Visit **Three Gorges Dam** in Yichang, Hubei, one of the world’s largest water projects, crucial for flood control, power generation, navigation, and water management. 12:00 Complete disembarkation procedures. After lunch, take a high-speed train back to Chongqing. Visit **Xiahaoli Old Street**, built along the hillside with stone steps, traditional stilted houses, and a mix of historic charm and modern creative culture, offering views of the Yangtze and Chongqing skyline. Then explore **Longmenhao Old Street** in Nan’an District, preserving old-style architecture, stilted houses, stone streets, and traces of wartime and port-era history.

D7 Chongqing - Singapore

Meal : B

- **Free Time:** After breakfast, enjoy free time until your transfer to the airport. A professional guide will escort you to Chongqing Jiangbei International Airport to board a luxury flight back to your beautiful home, Singapore.

D8 Arrive in Singapore

Remarks:

Compulsory tour 500 RMB:

Chongqing Two Rivers Night Cruise + Sky Screen Observation + Fengdu Ghost City Round-trip Cable Car

Tips: 30RMB/Pax/Day (Pay to local agency)

Package exclude: visa fee not included, personal travel insurance .

Tips